
每份報名表只供一人使用 
One enrolment form for one person only. 

請用正楷填寫 
Please complete in BLOCK LETTERS 

 

 
 

申請人資料 Particulars of Course Applicant 

 

姓 名 Name： (中文)     (English)                 

任職機構 Name of Company：                                                             

職位 Position held：                                                                         

聯絡方式 Contact： (Office/Mobile)        (Email)                 

 

FC1-202105  

(closing: 26th April) 
 ( 晚上七時至九時  19:00 – 21:00 )  

04-5-2021 Ch.1 Façade Classification 

11-5-2021 Ch.2 Façade Use of Material 

18-5-2021 Ch.3 Façade Design & Calculation in Principle 

25-5-2021 Ch.4 Facade Fabrication 

01-6-2021 Ch.5 Façade Logistic & Installation 

 

 

 

 

(課程申請人簽署) 
(Signature of Course Applicant) 

 申請日期 
Date of Application： 

 

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * 
 
申請須知    擁有工程知識的在職建築業界從業員，或有意了解幕牆知識者。 
Requisite   Open to candidates from all regions currently involving in construction industry and  
    those who obtained engineering knowledge and are interested to learn about façade. 
 
肆業要求     出席率達 80%或以上學員將可獲得由香港建築幕牆裝飾協會簽發的肆業證書 
Attendance Rules Attendance certificate will be granted by Hong Kong Façade Association to the student 

who has mininium 80% attendance. 
 
語 言 Language 中、英文教授 Chinese & English 
 
課 室 Classroom 香港鰂魚涌百福道 21號香港青年中心協會大廈 801室 

Room 801, HKFYG Building, 21 Pak Fuk Road, Quarry Bay, HK 
 
學 費   (會員) HK$3,000  (非會員) HK$3,600 * 包括課堂筆記，畢業證書，及學費收據 * 
Admission fees  (member) HK$3,000  (non-member) HK$3,600 

* include course handouts, attendance certificate and payment receipt * 

幕牆工程課程報名表 

Enrolment Form for FAÇADE Engineering Course 

入門班 Foundation Course 

 

查詢 Enquiry: (852) 2704 7597   
info@hkfacade.org  



備 註 Remarks: 

 

1) 學位按先到先得形式分配，成功申請將獲電郵通知有關安排。 

Training places will be allocated on a first-come-first serve basis. Successful applicants will be  

notified of the arrangements separately by email. 

 

2) 填寫報名表時，請注意有關上課地點及授課語言。 

Please note the course venue and teaching medium used before submitting the form. 

 

3) 填妥報名表後，請連同學費一併寄往香港建築幕牆裝飾協會(「協會」) 辦事處 (九龍九龍灣宏開

道 19號健力工業大廈 12樓 04室)，支票抬頭祈付香港建築幕牆裝飾協會  (不接受現金郵遞)。 

Please return the completed enrolment form and admission fees to Hong Kong Façade Association  

(“HKFA”) by post to Room 04, 12/F, Kenning Industrial Building, 19 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, 

Kowloon. Crossed cheque payable to HONG KONG FAÇADE ASSOCIATION (cash by post is not 

accepted). 

 

4) 如申請人未能提供充份資料，協會將不能處理其申請。 

HKFA may not be able to process this application if the applicant does not provide sufficient information. 

 

5) 如有任何查詢請與協會聯絡 Please feel free to contact us for inquiry if any 

 (852) 2704 7597   info@hkfacade.org  

 

 

關於申請報讀香港建築幕牆裝飾協會幕牆工程課程所填報的個人資料  
Collection of Personal Data in Connection with Application for 

Enrolment of Façade Engineering Training Course 
 

1. 收集資料的目的 Purpose of Collection 

香港建築幕牆裝飾協會(協會)會利用經這份表格填報的資料作報讀幕牆工程課程事宜; 及方

便協會與台端聯絡。The personal data provided by means of this form will be used by Hong Kong 

Façade Association (HKFA) for carrying out activities relating to the application for enrolment of a 

façade engineering training course; and facilitating communication among staff of HKFA and 

yourself. 
 

2. 透過此表格提供個人資料，純屬自願。如台端或申請人未能提供充分的資料，協會將不能處理

台端的申請事宜。The provision of personal data by means of this form is voluntary. However, if you 

or the course applicant does not provide sufficient information, HKFA may  

not be able to process your application. 

 

- www.hkfacade.org  - 


